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Zápis ze zasedání Akademického Senátu VUT č. 4-N/2024 (381) 

Datum a čas konání: 5. listopadu 2024 v 9:00 hodin 

Místo konání: zasedací místnost rektora, Rektorát VUT v Brně, Antonínská 1 

Přítomni: viz prezenční listina (celkem. 22 senátorů) 

Omluveni: Lokos/FAST, Popela/FSI, Boháč/FA, Očko/FP, Opravil/FCH 

Stálí hosté:  Mgr. Ing. Pašek (CESA) 

Hosté: kvestorka Mgr. Ing. Němcová, prorektorky doc. Sedláková a doc. Šimberová 

Omluveni: rektor doc. Janíček, prorektoři prof. Doupovec, doc. Houser, doc. Máša, prorektor 
Weiter, kancléř Gregorek 

 

Program jednání 

1. Zahájení zasedání a určení skrutátora 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení Zápisu ze zasedání AS VUT č. 3-N/2024 ze dne 8. 10. 2024 
4. Informace vedení VUT 
5. Informace z Rady vysokých škol 
6. Informace studentské komory AS VUT 
7. Legislativní záležitosti 

• Nové znění Statutu FEKT VUT 

• Další legislativní záležitosti 
8. Ekonomické záležitosti  

• Koheze – Projekt Fakulty architektury – stažení z projednávání v AS VUT, informace z jednání 
AS Fakulty architektury  

• Další ekonomické záležitosti 
9. Pedagogické záležitosti 

• Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v DSP „Pokročilé materiály a na-
novědy“ pro akademický rok 2025/2026 

• Hodnocení kvality výuky CESA v letním semestru 2023/2024 ve studijním programu „Spor-
tovní technologie“ 

10. Záležitosti komise pro tvůrčí činnost AS VUT 

• Další záležitosti tvůrčí činnosti  
11. Různé 
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1. Zahájení zasedání a určení skrutátora 

Jednání zahájil a řídil předseda AS VUT (dále předsedající) doc. Steinbauer, který úvodem přivítal prorektorky 
doc. Sedlákovou a doc. Šimberovou a kvestorku Němcovou, dále přivítal přítomné členy AS a stálé i ostatní 
hosty zasedání. Vzhledem k tomu, že na VUT probíhá mezinárodní hodnocení výzkumné a tvůrčí činnosti 
a doktorských studií, které je dnes souběžně se zasedáním AS VUT zahájeno zasedáním Mezinárodní vědecké 
rady VUT, omluvil rektora Janíčka, prorektory prof. Doupovce, doc. Mášu, doc. Housera, prof. Weitera, 
a kancléře Mgr. Gregorka.  

Dále předsedající doc. Steinbauer navrhl do funkce skrutátora z důvodu elektronického hlasování Ing. Janíka. 
Členové AS VUT hlasovali o schválení níže uvedeného usnesení.  

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  1 :  
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora Ing. Janíka. 
Hlasování: pro –21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

2. Schválení programu zasedání AS VUT 

Předsedající podal návrh na schválení programu dnešního zasedání, členové AS VUT dále hlasovali o schválení 
níže uvedeného usnesení. 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  2 :  
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT.  
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

3. Schválení Zápisu ze zasedání AS VUT č. 3-N/2024 ze dne 8. 10. 2024 

Zápis z jednání AS VUT č. 3-N/2024 ze dne 8. 10. 2024 byl zaslán členům AS VUT k připomínkování e-mailem 
dne 25. 10. 2024 (uložen na Sharepointu). Zápis zkorigoval předseda AS doc. Steinbauer a dále zaslal e-mail 
týkající se úpravy zápisu doc. Sedláček (viz úpravy v zápise ze dne 31. 10. 2024 – bod 13. Různé – upřesnění 
jeho sdělení o stížnosti studentů a zaměstnanců ve věci kritiky bufetu provozovaném KaM na FCH VUT). 
Členové AS VUT žádné další doplnění ani připomínky do dnešního dne nezaslali.  

Předsedající doc. Steinbauer na dnešním zasedání vznesl dotaz, zda mají členové AS k výše uvedenému zápisu 
nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení níže uvedeného usnesení.  

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  3:  
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 3-N/2024 ze dne 8. 10. 2024 – verzi ze dne 
31. 10. 2024. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 

4. Informace vedení VUT 

Prorektorka Sedláková 

• Příprava kariérního řádu se zdržela a návrh bude projednán v příštím týdnu na KR a následně zaslán k 
připomínkování AO prostřednictvím PravO RE. 
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Prorektorka Šimberová 

Oddělení internacionalizace  

• Návštěva tchajwanských univerzit – 8. 11. 2024: V pátek 8. 11. 2024 proběhne celodenní návštěva 12 
tchajwanských univerzit, které jsou společně v alianci UAAT. Návštěva bude probíhat nejdříve na Rekto-
rátu a následně se přesune do Technologického Parku, kde proběhnou prohlídky F/S, a to konkrétně FSI, 
FEKT, FP a CEITEC. Dále bude následovat networkingový oběd v prostorách konferenční místnosti AMO-
EBA v rámci Technologického Parku. Návštěvu zakončí veletrh tchajwanských univerzit, který proběhne 
na FP. Na účast byly vyzváni studující. Kompletní program návštěvy je dostupný zde. Během návštěvy je 
možnost uzavřít celouniverzitní Memorandum of Understanding s následujícími univerzitami: 

1. National Sun-Yat Sen University 
2. National Taipei University of Technology 
3. National Taiwan Normal University 
4. National Taiwan University of Science and Technology 

• The 2nd V4-ROK University Presidents Forum na VUT: V termínu 11.11.–13.11. 2024 organizuje VUT na 
žádost KINGS v pořadí druhé V4-ROK University Presidents Forum on Empowering the Next Generation 
Nuclear Energy (první proběhlo loni v červenci v jižní Koreji za účasti rektora Janíčka, prorektorky Šimbe-
rové a doc. Katovského). Forum je určeno pro rektory, odborníky/profesory na tuto oblast, zástupce mi-
nisterstev jednotlivých zemí a významné společnosti působící v dané oblasti ze zemí V4 a jižní Koreji. Akce 
je dimenzována pro 50 účastníků. V pátek 25. 10. 2024 byly uzavřeny registrace a nyní probíhá finalizace 
jednotlivých částí expertního a doprovodného programu včetně organizačního zajištění. Expertní část 
proběhne na Rektorátu VUT. Více informací je dostupných na webové stránce „  

• Hostování CESAER Annual Meeting 2025 (CAM 2025): V průběhu CAM 2024 na University of Strathclyde 
byl před CESAER Board of Directors prezentován zástupci VUT „Expression of Interest to host CAM 2025”. 
Návrh VUT byl vybrán a VUT bude mít tak čest hostovat CAM 2025, setkání prestižní sítě technických 
univerzit a jejích významných zástupců z řad rektorů, prezidentů a významných osobností ovlivňujících 
dění na evropské úrovni. CAM 2025 proběhne v termínu 22.10.–24.10. 2025. 

 
Oddělení marketingu  

• Absolventský portál: Informace o aktuálním stavu příprav vývoje absolventské online platformy 
s vysoutěženým dodavatelem dle schválené Koncepce spolupráce s absolventy.  Prezentace zde. 

• Uchazečská kampaň: V návaznosti na prezentovaný koncept a plán komunikace uchazečské kampaně 
2024/2025 do českých studijních programů na KR dne 16. 10. 2024 prezentovalo OM aktuální informaci 
ohledně proběhlých, probíhajících a plánovaných akcí včetně ukázky výstupů, vše bylo průběžně 
komunikováno s F/S.  Dne 4. 11. 2024 byla spuštěna Landing Page pro anglické studijní programy, 
a v lednu by měla být spuštěna pro české SP. Za zmínku stojí, že studijní programy jsou rozděleny podle 
oblasti zájmu fakult (vychází ze zjištění u cílové skupiny) - Join BUT – BUT.  

• Akademické víno VUT 2024 – datum a místo konání: Dne 14. 11. 2024, Hotel Kurdějov, v Kurdějově. 
Degustací vína provede vinný spolek Mladí vinaři. Program: příjezd, uvítací lehké občerstvení pro 
přijíždějící autobusem nebo po vlastní ose, zahájení degustace, večeře formou rautu, vyhlášení výsledků 
degustace, konec akce, odjezd autobusu do Brna, v průběhu je možné zajistit odvoz osobním autem 
v dřívějším čase, obdobně jak v minulém roce. 

Kvestorka Němcová  

• Informovala o přípravě pravidel financování rozpočtu VUT na rok 2025, rektor Janíček nenavrhl pro ná-
sledující rok žádnou změnu, po schválení novely zákona o VŠ, o které jedná Poslanecká sněmovna Parla-
mentu ČR, bude AS VUT seznámen s případnými změnami pravidel rozpočtu na r. 2025 na prosincovém 
zasedání AS VUT.  

https://uaat.ntu.edu.tw/english/Default.html
https://vutbr.sharepoint.com/:x:/s/OIM/ETeJ8pm5w39IulH03OAmr90Bg4j8vimoVeiUsjz25rKpUg?e=XHYNx7
https://www.vut.cz/en/v4-rok
https://docs.google.com/presentation/d/1-aLQg_gaijDgXFJl4aa3EqTQAU4aibNc/edit#slide=id.p5
https://www.vut.cz/en/study-options/join-but
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Na dotaz člena AS VUT z FA MgA. Hrůzy týkající se data dočasného přesunu FaVU na Kraví Horu a v souvislosti 
s následným zahájením rekonstrukce Údolní 53 – U11 a U14 odpověděla kvestorka Němcová, že v rámci zpra-
cování projektové dokumentace k dočasné dislokaci FaVU na Kraví Horu došlo k navýšení požadavků na ate-
liery a další místnosti, které musí být do projektu dodatečně zahrnuty. Zahájení rekonstrukce Údolní 53 se 
předpokládá v červenci 2025, do rozpočtu bude zahrnuto navýšení financování na dočasnou dislokaci FaVU 
na Kraví Horu. Finanční náklady budou předloženy k projednání AS VUT.  

5. Informace z Rady vysokých škol 

Člen Předsednictva RVŠ RNDr. Popela se z dnešního zasedání AS VUT omluvil z důvodu zahraniční pracovní 
cesty, aktuální informace z Rady vysokých škol přednesla Ing. arch. Galeová, která sdělila, že novela zákona 
o VŠ, která obsahuje razantní změny přinášející výrazný posun i na samotný chod univerzit a jejich autonomii, 
prošla druhým čtením a blíží se ke konci projednávání.  Třetí čtení bylo zatím přerušeno, nejsou zatím žádné 
nové informace o odsouhlasených změnách. Ing. Galeová se jako předsedkyně pracovní komise RVŠ pro 
umělecké VŠ zúčastní výjezdního zasedání, které se bude konat ve dnech 7. 11. – 9. 11. 2024, kde budou 
projednávány kromě záležitostí týkajících se uměleckých VŠ a fakult, zejména problematiky RUV a FUČ také 
všechny dokumenty týkající se novely zákona o VŠ.  

Předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilová doplnila, že členům AS VUT poskytla legislativní dokumenty 
připomínkované RVŠ týkající se připravovaného zákona o zavedení Registru pedagogických a akademických 
pracovníků, které RVŠ připomínkuje s termínem do 6. 11. 2024. Doc. Steinbauer konstatoval, že legislativní 
dokumenty souvisí s návrhem zákona o registru ve vzdělávání, kde je záměrem MŠMT provést další 
digitalizaci, což ve světle neúspěšné digitalizace stavebního zákona není zcela realizovatelné. Kvestorka 
Němcová sdělila, že dle jejího názoru na tento zákon o digitalizaci stát není zatím připraven a nejsou na něj 
připraveny ani vysoké školy. Následovala diskuse členů AS VUT týkající se výše uvedených legislativních 
dokumentů, v jejímž průběhu vystoupili zejména doc. Steinbauer, Mgr. Musilová, doc. Jaroš a MgA. Hrůza. 

Ing. Rovenská sdělila informace o činnosti Studentské komory RVŠ:  

• Zástupci Studentské komory RVŠ se zúčastnili slavnostního setkání aliance V4+ v Pětikostelí u příle-
žitosti jejího 10. výročí. 

• V rámci PhD Day na VUT představil předseda SK RVŠ Michal Farník účastníkům činnost SK RVŠ pro 
doktorské studující a progres novely vysokoškolského zákona Poslaneckou sněmovnou PČR, zejména 
představil reformu doktorských studií. 

• V pondělí 11. 11. 2024 proběhne v Praze slavnostní udílení Cen Jana Opletala. Mezi nominovanými 
jsou i dva studenti VUT, Jan Kalina (FSI) a Dominik Klement (FEKT). 

• Další jednání SK RVŠ se uskuteční 15. listopadu na Vysoké škole chemicko-technologické v Praze.  
• V rámci vzpomínky na 17. listopad v Praze promluví zástupci SK RVŠ na pietním setkání u Hlávkovy 

koleje (K. Rovenská), při vzpomínkovém aktu u památníku Jana Opletala v Žitné ulici (T. Marková), 
při uctění památky 17. listopadu na Vyšehradě (M. Farník).  

• Ve dnech 7. 12.-9. 12. 2024 bude VUT hostit zimní výjezdní zasedání SK RVŠ, které je již tradičně 
spjato s Plesem VUT.  

Předsedající doc. Steinbauer na závěr informoval, že obdržel od Ing. Rovenské její rezignaci na funkci 
delegátky studentů VUT ve SK RVŠ ke dni 21. 11. 2024 a poděkoval jí za dlouholeté členství ve funkci delegátky 
VUT ve Studentské komoře Rady VŠ. K tomuto poděkování se připojila i prorektorka doc. Šimberová, která 
velmi ocenila práci Ing. Rovenské rovněž ve funkci členky SK AS VUT i v minulém funkčním období AS VUT.  

Informace z jednání RVŠ jsou uvedeny zde: https://radavs.cz/RVS-60.html .  

Odkaz na aktuální článek k novele zákona o VŠ:  

https://www.echo24.cz/a/Hrmbk/zpravy-domaci-novela-vysokoskolskeho-zakona-snemovna-pozmenovaci-
navrhy-msmt  

https://radavs.cz/RVS-60.html
https://www.echo24.cz/a/Hrmbk/zpravy-domaci-novela-vysokoskolskeho-zakona-snemovna-pozmenovaci-navrhy-msmt
https://www.echo24.cz/a/Hrmbk/zpravy-domaci-novela-vysokoskolskeho-zakona-snemovna-pozmenovaci-navrhy-msmt
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6. Informace SK AS VUT 

Předseda SK AS VUT Ing. Janík informoval o hlavních aktivitách SK AS VUT: 

• Ve středu 30. 10. 2024 proběhl 2. ročník akce Ph.D. day, registrovalo se přibližně 130 studentek a stu-
dentů doktorského studia, což je asi 11 % ze všech na celém VUT. Velké poděkování patří hlavně Beátě 
Idesové, Kataríně Rovenské a všem členům SKAS VUT, kteří se do příprav a realizace akce jakkoli zapojili.  

• Ve čtvrtek 24. 10. 2024 proběhla na FSI pravidelná schůzka spolků a SKAS v rámci VUT.  

• V průběhu října byl rozeslán první studentský newsletter tohoto akademického roku. 

• Z důvodu rezignace Ing. Kataríny Rovenské na pozici studentského zástupce EULIST byla vypsána výzva 
na přihlašování mezi studenty. Proběhl výběr nové delegátky a náhradnice. 

• Ve středu 16. 10. večer proběhl Hokejový souboj univerzit VUT x MU, VUT nakonec skončilo na 2. místě. 

• Ve středu 13. 11. 2024 proběhne na FSI tradiční sportovní akce Strojařské schody. 

• Do 29. 11. 2024 běží druhé kolo podávání návrhů do Interního fondu studentské podpory. 

7. Legislativní záležitosti 

Nové znění Statutu FEKT VUT 

Návrh nového znění Statutu FEKT předložila nová předsedkyně Akademického senátu FEKT doc. Hudcová e-
mailem dne 23. 10. 2024, návrh byl rozeslán bezprostředně všem členům AS VUT. Předseda AS 
doc. Steinbauer požádal rektora Janíčka dle § 9 odst. 1 písm. b) 2. zákona č. 111/1998 Sb. o sdělení jeho 
stanoviska k předloženému návrhu e-mailem dne 25. 10. 2024. 

Na dnešním zasedání AS VUT přednesl předsedající doc. Steinbauer krátký komentář k předloženému návrhu, 
v němž konstatoval, že návrh dokumentu byl zpracováván ve spolupráci s právním odborem fakulty. 
Vzhledem k tomu, že nesplňuje čtyřtýdenní překládací lhůtu k projednání, proběhne jeho schvalování až na 
příštím zasedání AS VUT.  

Předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilová sdělila, že pokud budou k předloženému návrhu závažnější 
připomínky, bude svoláno jednání LK AS VUT, jinak bude návrh projednán per rollam.  

Členové AS VUT vzali výše uvedené skutečnosti na vědomí s tím, že návrh nového znění Statutu FEKT bude 
projednán na prosincovém zasedání AS VUT.  

Další legislativní záležitosti 

Předsedající doc. Steinbauer informoval o plánu novelizace vnitřních předpisů VUT projednávaných v rámci 
vedení VUT – viz e-mail od prorektora Doupovce. Novelizace se týká zejména studijních předpisů VUT – 
Disciplinární řád VUT, Studijní a zkušební řád VUT a Stipendijní řád VUT – čeká se na definitivní znění novely 
zákona o VŠ.  

8. Ekonomické záležitosti  

Projekt koheze Fakulty architektury – stažení z projednávání v AS VUT, informace z jednání AS FA 

Projekt Fakulty architektury VUT týkající se použití prostředků mzdové koheze (rozeslán členům AS 
VUT e-mailem dne 7. 10. 2024) byl projednán na ekonomické komisi AS VUT konané dne 15. 10. 
2024. Na tomto jednání proběhla podrobná diskuse členů EK AS se zástupci FA – děkanem Ing. arch. 
Suchánkem, tajemníkem Ing. Sedlákem, předsedkyní AS FA Ing. arch. Šoborovou, zástupcem AS FA 
Ing. Vejpustkem a za účasti rektora Janíčka. 
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Předsedající doc. Steinbauer na dnešním zasedání AS sdělil, že na jednání EK AS VUT dne 15. 10. 
2024 členové EK AS na základě podrobné diskuse konstatovali, že ani nově upravený projekt FA 
nesplňuje požadavky dané Rozhodnutím rektora č. 8/2024 a na základě toho byl následně po 
domluvě děkana FA Suchánka s rektorem Janíčkem projekt stažen z projednávání AS VUT – 
informaci o stažení projektu z projednávání v AS obdrželi členové AS VUT e-mailem dne 17. 10. 2024. 
Následně vyšly najevo další informace, bylo zjištěno, že FA má i hlubší problémy s financováním a na 
fakultě nyní probíhá finanční audit, o této složité situaci byl informován AS FA dne 18. 10. 2024. 
Tento čtvrtek 7. 11. 2024 se bude konat Akademické shromáždění Fakulty architektury, kterého se 
doc. Steinbauer zúčastní, aby vyslechl názory členů akademické obce FA VUT. Toto Akademické 
shromáždění svolal děkan FA Suchánek, i když mu doc. Steinbauer doporučil, aby bylo svoláno až po 
skončení auditu, až budou známy jeho výsledky a současně doporučil prozatím nerealizovat 
navrhované změny v organizační struktuře fakulty, tj. změny ve Statutu FA a Organizačním řádu FA.  

Členka AS z FA Ing. arch. Galeová sdělila členům AS VUT, že Akademické shromáždění bude otevřeno 
všem, kdo mají zájem se zúčastnit. Kvestorka Němcová sdělila, že byla rektorem Janíčkem pověřena 
se Akademického shromáždění FA zúčastnit, současně zrekapitulovala, jak měl být projekt FA 
zpracován a znovu shrnula podmínky stanovené Rozhodnutím rektora.  

Následovala diskuse účastníků zasedání AS VUT. Ing. arch. Galeová zrekapitulovala, že na jednání EK 
AS dne 15. 10. 2024 tajemník FA Sedlák sdělil, že fakulta nemá žádné jiné finanční problémy, přesto 
se ale následně zjistilo, že další problémy zde jsou. Doc. Steinbauer sdělil, že problematika financí 
FA mohla být podrobněji projednána již na EK AS VUT dne 15. 10. 2024. Kvestorka Němcová 
zrekapitulovala, že navyšování mzdových tarifů probíhalo od r. 2022, které bylo dokrýváno 
z rezervního fondu FA, až se tento fond dostal prakticky na nulu. Pro financování na FA bude 
rozhodující výsledek letošní roční uzávěrky. Dále sdělila, jakým způsobem by mělo být dále 
postupováno v případě, že by na fakultě vyšly najevo v rámci roční uzávěrky nějaké zásadnější 
problémy. Doc. Sedláček vznesl dotaz, v souvislosti s tím, že se ukazuje, že FA má hlubší ekonomické 
problémy, zda bude AS VUT o finanční situaci na FA dále jednat, anebo jestli nebude ponechán 
problém financování k řešení pouze na fakultě. Ing. arch. Galeová připomněla, že v souvislosti 
s kohezí by měla proběhnout změna Statutu FA a s ní související restrukturalizace FA. Předsedající 
doc. Steinbauer na závěr konstatoval, že AS VUT byl do problematiky financování FA vtažen 
v souvislosti s kohezí a AS je ochoten podat FA pomocnou ruku v rámci možností vymezených 
zákonným postavením akademického senátu univerzity. Otázkou zůstává, zda v souvislosti 
s problémy financování na FA došlo selháním pouze tajemníka fakulty či selhání širšího 
managementu. Nyní je dle jeho názoru třeba uklidnit situaci, počkat na výsledky auditu a zatím 
nedělat žádné organizační změny na fakultě. Další možné řešení může být zřejmě zohledněno 
v rámci projednávání Pravidel rozpočtu a Rozpočtu VUT pro rok 2025.  

Další ekonomické záležitosti 

Dle informací předaných nepřítomným předsedou EK RNDr. Popelou předsedajícímu nejsou 
k projednání žádné další ekonomické záležitosti. 

9. Pedagogické záležitosti 

Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v DSP „Pokročilé materiály 
a nanovědy“ pro akademický rok 2025/2026 
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Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v DSP „Pokročilé materiály a nanovědy“ pro 
akademický rok 2025/2026 předložil AS VUT v zastoupení rektora Janíčka prorektor Doupovec e-mailem dne 
15. 10. 2024, rozeslána členům AS VUT e-mailem dne 16. 10. 2024. Dle sdělení prorektora Doupovce jsou 
změny v dokumentu oproti loňským pravidlům vyznačeny červeně a týkají se pouze dat a odkazu na vnitřní 
normu týkající se poplatků.  

Dokument projednala PK AS VUT per rollam, která jej doporučila AS VUT ke schválení – viz e-mail předsedy 
PK AS VUT Ing. Beneše ze dne 23. 10. 2024 (připomínkování) a výsledku hlasování PK AS VUT ze dne 
3. 11. 2024. Ing. Beneš sdělil, že pravidla pro přijímací řízení byla projednána bez připomínek a doporučena 
ke schválení. 

Předsedající sdělil, že předložená pravidla nesplňují předkládací lhůtu a současně vznesl dotaz, zda mají 
členové AS VUT k dokumentu nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo 
přistoupeno k hlasování o schválení dvou níže uvedených usnesení.  

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  4 :  
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací lhůty 
k projednání návrhu Pravidel přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v DSP „Pokročilé materiály 
a nanovědy“ pro akademický rok 2025/2026.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  5 :  
Akademický senát VUT schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v DSP „Pokročilé 
materiály a nanovědy“ pro akademický rok 2025/2026.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Hodnocení kvality výuky CESA v letním semestru 2023/2024 ve studijním programu „Sportovní 
technologie“ 

Hodnocení kvality výuky CESA v letním semestru 2023/2024 ve studijním programu „Sportovní technologie“ 
předložil rektor Janíček dne 30. 10. 2024 – rozeslána bezprostředně všem členům AS VUT.  

Dokument projednala PK AS VUT, v termínu do 3.11. nebyly zaslány žádné připomínky k textu. Proběhla ale 
diskuse ohledně nízkého počtu studentů v uvedeném studijním programu i jejich velkého úbytku během 
studia.  Doc. Steinbauer konstatoval, že dokument odpovídá směrnici o hodnocení studentů, výsledky ankety 
se vedení CESA zabývalo a projednalo s garantem SP i garanty dotčených předmětů a učinilo. S ohledem na 
nízký počet studentů byly podmínky pro zveřejnění výsledků hodnocení splněny pouze u 4 předmětů z 25. 

Předsedající sdělil, že předložená zpráva nesplňuje předkládací lhůtu a současně vznesl dotaz, zda mají 
členové AS VUT k dokumentu nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky ne/byly vzneseny, bylo 
přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedených dvou usnesení. 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  6 :  
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací lhůty 
k projednání zprávy Hodnocení kvality výuky CESA v letním semestru 2023/2024 ve studijním programu 
„Sportovní technologie“.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  7 :  
Akademický senát VUT projednal zprávu Hodnocení kvality výuky CESA v letním semestru 2023/2024 ve 
studijním programu „Sportovní technologie“. 
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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10. Záležitosti komise pro tvůrčí činnost AS VUT 

Předseda KTČ AS prof. Štětina sdělil, že nejsou k projednání žádné záležitosti tvůrčí činnosti.  

11. Různé 

• Předsedající doc. Steinbauer sdělil, že na minulém zasedání AS VUT předběžně informoval členy AS 
o žádosti ÚSI týkající se projednání návrhu dokumentu „Plán realizace strategického záměru vzdělávací 
a tvůrčí činnosti ÚSI VUT pro rok 2024“. Tento dokument projednalo vedení VUT a rektor Janíček rozhodl, 
že nebude AS VUT předložen zejména z důvodu uváděného problematického záměru ustavit na ÚSI 
bakalářský studijní program.  

• Doc. Sedláček na minulém zasedání AS informoval o kritice zaměstnanců a studentů FCH týkající se 
provozování bufetu na FCH. Záležitost projednal předseda AS doc. Steinbauer s tím, že pátral po 
souvisejícím vyjádření vedení FCH ohledně údajně nedostatečném sortiment bufetu na FCH. Dle sdělení 
zástupce FCH doc. Sedláčka uvedl děkan FCH, že jednání už probíhají a předpokládá, že se tedy problém 
vyřeší. Doc. Sedláček poděkoval za aktivizaci jednání mezi KaM a stěžovatelem a slíbil předat informace 
na jednání AS FCH.  

• Doc. Sedláček se dotázal na dopady směrnice 7/2027 „Standard školitele“, platné od od 1. 11. 2024, kde 
se uvádí, že školitel může navrhnout předsedovi OR jmenování „školitele specialisty“. Nicméně SaZŘ VUT 
s takovou pozicí přímo nepočítá, navíc školitele bez titulu doc. / prof. by dle tohoto vnitřního předpisu 
musela schválit VR (čl. 321 SaZŘ VUT). Doc. Steinbauer uvedl, že jde o přechodný stav, že se samozřejmě 
počítá po vydání uvedené směrnice 7/2024 s úpravou souvisejících předpisů, norem a směrnic (jako 
Disciplinární řád, SaZŘ VUT, Stipendijní řád VUT a další), ovšem čeká se na schválení novely ZoVŠ. 

 
 
Vzhledem k tomu, že žádné další informace již nebyly sděleny, poděkoval předsedající doc. Steinbauer všem 
účastníkům dnešního zasedání AS VUT za účast a ukončil zasedání.  

Další zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 3. 12. 2024 v 9:00 hodin v zasedací místnosti rektora VUT 
v Brně, Rektorát, Antonínská 1. 

 
 
doc. Ing. Miloslav Steinbauer, Ph.D., v. r.  
předseda AS VUT v Brně 
 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 
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Příloha zápisu: 
Usnesení přijatá na zasedání AS VUT č. 4-N/2024 dne 5. 11. 2024 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  1:  
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora Ing. Janíka. 
Hlasování: pro –21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  2:  
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT.  
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  3:  
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 3-N/2024 ze dne 8. 10. 2024 – verzi ze dne 
31. 10. 2024. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 

 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  4:  
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací lhůty 
k projednání návrhu Pravidel přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v DSP „Pokročilé materiály 
a nanovědy“ pro akademický rok 2025/2026.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  5:  
Akademický senát VUT schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v DSP „Pokročilé 
materiály a nanovědy“ pro akademický rok 2025/2026.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  6:  
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací lhůty 
k projednání zprávy Hodnocení kvality výuky CESA v letním semestru 2023/2024 ve studijním programu 
„Sportovní technologie“.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  7:  
Akademický senát VUT projednal zprávu Hodnocení kvality výuky CESA v letním semestru 2023/2024 ve 
studijním programu „Sportovní technologie“. 
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 


